

Verslag Verenigingsraad 7 november 2024; Digitaal van 10.00-max. 12.00 uur

Aanwezige districten (10 stemmen)

Regio Groningen	Hans Meijer
Regio Friesland	Geke Hoitema
Regio Deventer	Petra Verdouw (tevens Infocentrum)
District Nijmegen	Henny Kitslaar en Joop de Zeeuw (via chat/mail Petra)
Regio Midden Nederland	Ans Bos
Regio Noord Holland Noord	Nico Kuin
Regio Amsterdam e.o.	Chrétien Brandt en Petra Verdouw
Regio Den Haag	wnd. Pauline Roelfzema-Geurtsen
District Rijnmond	Pauline Roelfzema-Geurtsen (tevens vice-voorzitter Bestuur)
Regio Midden Brabant	Jacqueline van de Mortel
District Limburg	afwezig
District W.-Brabant/Zeeland	Eline Koper

Overige aanwezigen (5 stemmen):

Algemeen Bestuur	Pauline Roelfzema-Geurtsen (verslag), Bianca Kruize, Chrétien Brandt (voorzitter), Johan Schoemaker (penningmeester), Maarten de Boer
PVHH	Petra Verdouw

Afgemeld Gerrie Brunink (Deventer), Remco de Bree

1/2/3 Opening, Welkom en vaststelling agenda en quorum

Chrétien heeft aansluitproblemen en daarom heten Pauline en Petra allen hartelijk welkom. Het quorum is aanwezig.

We starten met een rondje terugkoppelingen uit de regio's/districten.

Nijmegen: Henny heeft van verschillende mensen problemen gehoord door lange wachttijden bij (taxi-)vervoer bij het Radboud. Daardoor lopen zij afspraken mis, of moeten mensen met bijv. een neussonde lang wachten. Als mensen zelf commentaar op geven wordt er slecht gereageerd. Henny vraagt of de PVHH hier wat in kan betekenen. Petra stelt Henny voor om deze problemen te mailen aan de HH-contactpersoon in het Radboud UMC. Zij kan hierbij ook Renske ter Lindert inschakelen. En Bianca adviseert ook de Cliëntenraad in te schakelen.

Midden-Nederland: Ans heeft voldoende deelname bij bijeenkomsten, alles gaat goed. Totaal bijna 100 leden. Nog wel bezig met Kamer van Koophandel: al 3x stukken toegestuurd. Als nu nog niet goed, dan maakt Ans afspraak.

Groningen: Hans heeft op de bijeenkomst van 10 oktober al uitgebreid verslag gedaan. Op 4 december is er weer een bijeenkomst en in januari komt er weer een nieuwsbrief.

West-Brabant/Zeeland: Eline heeft geen nieuws te melden. Komende zaterdag is er nog een bijeenkomst. Zijzelf heeft stemband-onderzoek gehad in het EMC en gesprek met Pauline Janssen. Het is late radiatieschade en veroudering. Zij heeft oefeningen gekregen.

Noord-Holland Noord: Nico meldt dat alles op rolletjes loopt. Afgelopen jaar zijn er 6 bijeenkomsten geweest. Het programma voor 2025 is ook alweer klaar. Voor 2024 rest nog het Kerstdiner. Alles gaat naar tevredenheid.

Midden-Brabant: Jacqueline had 6 nieuwe aanmeldingen. Afzeggingen zijn meestal door overlijden en zij vertelt daarbij van een recente vreselijk overlijden door slagaderlijke bloeding bij schoonmaken van het stoma. Bij de persoonlijke kennismaking bij nieuwe leden bleek een lid vanuit zijn beroep (tandarts) zeer geïnteresseerd te zijn. Meerdere coördinatoren nemen bij nieuwe aanmelding persoonlijk contact op na eerst welkomstmiltje.

Amsterdam: de themamiddag in VUmc zijn alle regioleden uitgenodigd. Daar waren verschillende ook aanwezig. Petra stuurt alle regioleden kerstkaart met uitnodiging voor nieuwjaarsbijeenkomst 13 januari. Zij hoopt dan ook leden actief te krijgen. Nico nodigt voor bijeenkomsten NHN ook altijd regioleden Amsterdam uit.

Den Haag e.o.: Ellen Alblas heeft na het overlijden van haar man Bert alle activiteiten neergelegd. Pauline neemt nu tijdelijk waar en nodigt de regioleden ook uit voor activiteiten Rijnmond. Ook hier krijgen de regioleden een kerstkaart. De nieuwsbrief Rijnmond wordt met Den Haag uitgebreid.

Rijnmond: 30 november is een Kerst High Tea bij Intratuin Rhoon. De regioleden Rijnmond en Den Haag zijn en worden hier een aantal keren op geattendeerd. Er hebben zich al een paar deelnemers gemeld. Thom Saaij verzorgt in december weer een nieuwsbrief De Uitspraak. Programma voor volgend jaar moet nog worden gemaakt.

Friesland: Geke had 17 oktober bijeenkomst. Het gaat goed. Er waren 2 leden overleden, w.v. Wim Baks (echtgenoot van Marijke). Anneke is naar de laatste begrafenis gegaan, en Geke naar die van Roel Kooistra. Zij is nu bezig met de kerstbijeenkomst. Zij is erg blij met de versterking met Anneke Aalders. Volgend jaar ziet er positief uit.

Maarten vraagt of er behoefte is aan training voor het persoonlijk bellen. Ervaringen worden gewisseld. Petra wijst erop dat INVOLV (vh PGO Support) hiervoor training geeft. Deze training kan ook op maat gemaakt worden. Zij zal dit opnemen in commissie Voorlichting en rondje doen of er voldoende belangstelling is voor fysieke training.

Vervolgens gaat Chrétien door met de agenda.

4/5 Concept Statuten/Huishoudelijk reglement

Om verwarring uit de wereld te helpen, legt Bianca de stand van zaken en de te volgen procedure uit. We zijn niet bezig met nieuwe statuten, maar met wijziging van de statuten gebaseerd op de wijzigingen waarover we met elkaar in de afgelopen jaren overeenstemming hebben gekregen over hoe we als vereniging in de toekomst verder gaan. Het afgelopen jaar hebben we met die veranderingen al ervaring opgedaan.

Op basis daarvan is een eerste concepttekst voor de statutenwijziging opgesteld. Daarbij hebben we ook geprobeerd om, zoals besproken, de statuten meer te vereenvoudigen waar mogelijk en details van uitvoering neer te leggen in een concept Huishoudelijk Reglement.

We leggen nu deze eerste concepttekst aan deze vergadering voor. Joop krijgt als antwoord op zijn vraag dat er zeker nog ruimte is voor inbreng. De huidige concepttekst is wel gebaseerd op dat wat we het afgelopen jaar met elkaar bij diverse gelegenheden hebben besproken.

Hans wijst op wat noodzakelijke wijzigingen (Directeur PVHH, en doelgroep uitbreiden met Naasten). Hij heeft nog wat meer puntjes op de i, die hij voor Bianca nog op de mail zal zetten.

Johan adviseert om goed te kijken of er meer naar het Huishoudelijk Reglement kan, en oppert schriftelijke opzegging donateurs op te nemen. Bianca bevestigt dat er nog een keer kritisch gekeken wordt wat vanuit de Statuten naar het Huishoudelijk Reglement kan; zij bespreekt dit ook met de notaris.

Uitgebreid wordt gediscussieerd over wel of niet kiezen van Beroepsraad door ALV of aanhouden huidige situatie (RvA vormt beroepscommissie). Bianca neemt deze vraag mee naar de notaris.

Eline vraagt om In Huishoudelijk Reglement is wel uitleg te geven over digitaal stemmen over personen. Zij is blij met de aanvulling op de doelgroep met Naasten. Heeft verder geen punten. Is blij met een ALV.

Geke en Ans reageren instemmend.

Nico heeft geen opmerkingen, behoudens dat bij ALV bij voorkeur niet vooraf gestemd moet worden maar machtiging gegeven kan worden. Dit wordt geregeld.

Jacqueline stemt in met de opmerkingen.

Er is nog een opmerking ontvangen van Jan Roodenburg, nieuw lid RvA, over een aan te passen doelgroep PVHH omschrijving. Besloten wordt om de gebezigde omschrijving te handhaven omdat deze meer herkenning biedt aan onze (ex-)patiënten.

Bianca vat alles samen:

- We hebben met elkaar deze teksten goed doorgewerkt.
- Overnemen de aanvullingen op RvA en Doelgroepdefinitie
- Hans en Joop sturen hun opmerkingen nog per mail (Hans doet dit ook voor het HHR)
- Vanmiddag wordt deze tekst ook met de RvA besproken
- Het is heel belangrijk dat we elkaar vinden in deze teksten.
- Tekst wordt gewijzigd en gaat daarna eerst naar AB ter vaststelling
- Daarna maakt notaris de 1^e officiële concepttekst, die wordt voorgelegd aan jullie
- Als nog behoefte is aan mondelinge toelichting, kunnen we een digitaal koffie-uurtje organiseren.
- Voorstel Johan om Huishoudelijk Reglement later te agenderen is prima.
- Goedkeuringsvergadering statuten kan dan begin 2025

6. Concept Begroting 2025

Johan meldt een gunstige ontwikkeling m.b.t. de subsidies en kan dan ook een sluitende begroting presenteren. Dat is behoorlijk uniek. De verwachting is ook dat DTSW meer kan bijdragen dan nu begroot. Alle kosten zijn overigens wat naar boven bijgesteld, en de 9% btw is verhoogd naar 21%. Overhead is wel op hetzelfde niveau gehouden.

Hans vraagt wat uitleg op een paar posten, waar Johan naar zijn tevredenheid op antwoordt. Voor het overige zijn er geen vragen of opmerkingen en kan de begroting 2025 worden vastgesteld. Dit gebeurt unaniem.

Naar aanleiding van deze begroting worden er nog de volgende opmerkingen gemaakt:

- DTSW zal zich versterkt inzetten op klanten
- Btw-verhoging zal geen uitwerking hebben in de regio, mogelijk wel op het zwemmen
- Voor de regioactiviteiten blijven budgetten gedefinieerd in de begroting.
- Kosten voor deze activiteiten worden vergoed via het declaratiesysteem.

(misschien actie: regiocoördinatoren daar begin van het jaar nog eens over informeren).

7. Vaststellen wijzigingen Raad van Advies

Er worden 3 nieuwe kandidaten voorgesteld voor de Raad van Advies, deels voor vervulling van vacature door het vertrek van Irma Verdonck en Michael Franks, en deels uitbreiding.

De kandidaten zijn:

- Jan Roodenburg
- Mischa de Ridder
- Marianne Arts

De aanwezigen gaan unaniem akkoord met deze voordrachten.

7. Vaststelling verslag 18 april 2024

Er zijn van niemand op- of aanmerkingen op dit verslag ontvangen.

Vervolgens wordt het verslag van 18 april 2024 goedgekeurd.

8. Rondvraag

Nico beveelt nog van harte een mogelijke spreker aan: Franklin Maas, Sr VP VUmc, over reanimatie van gelaryngectomeerden. Info ligt bij Petra.

Petra vraagt op verzoek van de webredactie/Jannemarie om evenementen svp zsm door te geven. Alle soorten info over/van/in de regio kan op de website.

DTSW: Robert is uitgevallen, Petra vervangt en is iedere maandag in Utrecht.

Per 1.1.2025 start Birgit Vogels voor 8 uur als bestuursondersteuner en 8 u DTSW (website/communicatie).

Om iets over 12.00 uur sluit Chrétien deze vergadering van de Verenigingsraad met dank aan allen, die hij komende zaterdag op de LO hoopt te zien.